



Ort Växjö, Vattentorget	Plats
Närvarande: Sofia Friman, Anders Ödman, Björn Jönsson, Birgitta Ipsonius, Anders Eriksson, Sara Hill, Oscar Johnsson (§§ 14-19) Adjungerad: Sandra Karlsson (§§1- 13), Karin Johansson	Närvarande
Ordförande Anders Ödman förklarade mötet öppnat.	§1 Öppnande av mötet
BESLÖT Att godkänna föredragningslistan	§2 Godkännande av föredragningslista
BESLÖT Att utse Birgitta till justeringsperson	§3 Val av justeringsperson
BESLÖT Att lägga FS08-25, FS10-25 och FS11-25 till handlingarna	§4 Föregående protokoll
BESLÖT Att Anders E är medlem i Ransbergsstiftelsens styrelse och kommer inte medverka i beslut rörande Ransberg i FS.	§5 Frågan om jäv
Sandra föredrog sin rapport och för verksamhetutvecklarnas. NBV är intresserade av att göra ett samarbete med vårt Klartänkt kortlek bland annat. Anders Ö föredrog för sin ordföranderapport. Han har fått respons från samtliga av kåreerna som tidigare inte varit delaktiga i processen. Anders E föredrog för utmanar-och roverscoutkommittens arbete där det var en lyckad rixhjäk men att kommunikationen inför FM varit bristfällig där önskemål inkommit för sent. Anders och Sara var i Forshaga på deras 50årsfirande där det var mycket folk och FS överlämnade en gåva i form av reflektorugnar bland annat. Det bjöds även på eldshow. Björn föredrog för utbildningsutskottet där det inte hänt så mycket på sista tiden. Karin deltog på de ungas förmöte med NN där diskussionerna hålls hemliga för de som inte var där men det var god stämning och gick bra. BESLÖT Att lägga rapporterna till handlingarna	§6 Rapporter
Handlingarna gick ut igår och Vote-it öppnar den 11e oktober så alla diskussioner hamnar på rätt punkt. Vi gick igenom BUs ytanden och uppskattar arbete de har lagt ned.	§7 Handlingar FM



BESLÖT Att notera BUs yttranden	
Anders Ö föredrog för mötet Anders Ö, Anders E och Sandra hade med Scouternas ordföranden, Generalsekreterare och Medlemsutvecklingschef om den fortsatta organiseringen. Det finns några olika vägar att gå men där Scouterna förespråkar direktanslutning och där det avtal vi har idag inte kan flyttas med rakt av utan ett avtal behöver omförhandlas för att passa vår nya organisering. BESLÖT Att lägga bilaga 2 till handlingarna	§8 Vårt förslag till fortsatt organisering
Vi pratade om de gäster som är inbjudna till mötet och deras medverkan och vad vi behöver i vårt mötesrum.	§9 Arbetsordning och upplägg
Mötet ajourneras för lunch. Mötet återupptogs 13:00	Ajournering av mötet
Bodil och Göran från FM Kommittén bjöds in på lunch och efterföljande möte. De uppdaterade oss om arbetet och de hinder som uppstått längst vägen. Vi diskuterade genomförandet och uppdelandet av beredningsgrupperna samt festkvällen.	§10 FM Kommittén
Bodil från Valutskottet gästade och vi diskuterade upplägg och uppkomna frågor. FS har två rum under FM där vi kan hålla till och jobba. Vi går ut och äter på fredagskvällen och samlas för möte vid 20:30, övriga schemat går även igenom. Föredragningslistan går igenom och vi delar upp vem som har ansvar över vad och pratar när.	§9 Arbetsordning och upplägg
Sandra informerade om processen med de ansökningar som finns	§12 Förtjänstmärken
Sandra föredrog för kansliets arbete med att rensa bland förbundets kårer där det finns ett antal utan verksamhet eller medlemmar. BESLÖT Att godkänna enligt bilaga 1	§13 Nedläggning kårer



Den nominerade Ordföranden till NN kan tyvärr inte delta på FM. Det har arbetats med Q&A efter kårsamtalen men är inte komplett än.	§11 Möten och tider inför FM
Mötet ajourneras till 09:00 5/10 Mötet återupptogs 09:10 5/10	Ajournering av möte
Vi gick igenom gårdagen och reflekterade över det vi kommit fram till.	§14 Återkoppling från lördagen
Styrelsen för Stiftelsen Ransbergs herrgård har utvärderat nyttjandet av Bruksgården, Munkfors Ransäter 1:7 och kommit fram till att den saknar betydelse för ändamålet och nyttjas inte i större utsträckning. Därför vill stiftelsestyrelsen avyttra den. Då den saknar betydelse för ändamålet läser styrelsen stadgarna som att det inte krävs ett FM-beslut för avyttring. Förbundsstyrelsen godkänner stiftelsestyrelsens planer på en avyttring av fastighet Munkfors Ransäter 1:7.	§15 Ransberg - försäljning av bruksgården
Vi diskuterade vår officiella närvaro på Riksmötet, flertalet i styrelsen kommer delta som ombud och styrelseledamöter för interrimisstyrelsen redan. BESLÖT Att förbundsstyrelsen har som ambition att representera förbundet på Riksmötet för NN	§16 Inför NN Riksmöte
Oscar har fått ett mail från Storvallen om den presenterade budgeten vilket diskuterades där Birgitta och Anders Ö åtog sig att skicka ett svar till Stiftelsestyrelsen.	§17 Övriga frågor
Nästa fysiska möte blir i Kalmar 25-26 oktober på Förbundsmötet. Därefter är det ett överlämningsmöte 22-23 november i Göteborg. Nästa digitala blir 15e oktober kl 20:00.	§18 Nästa möte
Anders Ö tackar för helgen och avslutar mötet	§19 Mötet avslutas